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Toespraak voor EFTR-commissie op woensdag 26 juni 2019 door Cyriel Dautzenberg, Sjinborn 

Zeer geachte leden van de EFTR-commissie, zeer geachte aanwezigen, 

Ik zal me eerst aan u voorstellen. Mijn naam is Cyriel Dautzenberg. Met trots mag ik vanavond in de 

hoedanigheid van penningmeester het woord voeren namens het bestuur, leden en vrijwilligers van 

de Valkenburgse Hockey Vereniging Sjinborn.  De reden dat ik hier vanavond tot u spreek is gelegen 

in het gegeven dat we op korte termijn, in de zomer van 2020, een nieuw waterveld nodig hebben 

ter vervanging van het huidige zandveld. 

Voordat ik de noodzaak tot de aanleg van een nieuw waterveld toelicht wil ik u eerst kort meenemen 

in een stukje geschiedenis van onze vereniging. Sjinborn is in 1983 opgericht in Schin op Geul door de 

heer Frits en mevrouw Mabel Prinsen. Ondanks dat onze oprichters niet meer onder ons zijn, de heer 

Prinsen overleed in 2009, mevrouw Prinsen is ons onlangs in december 2018 ontvallen, is het 

familiegevoel dat zij steeds hoog in het vaandel hadden staan, nog steeds een kernwaarde van onze 

vereniging. Als je lid bent van Sjinborn òf lid bent geweest van Sjinborn, behoor je tot de 

Sjinbornfamilie.  

Het hiermee samenhangende familiegevoel is heden ten dagen nog steeds de hoeksteen van het bij 

Sjinborn gevoerde beleid. Jeugdleden worden niet geselecteerd op hockeykwaliteiten. Jeugdleden 

van dezelfde leeftijd, ongeacht hockeytalent en ongeacht hockeykwaliteiten, trainen samen en 

worden samen ingedeeld in teams. Zo leren jeugdleden dat iedereen belangrijk is en dat je niet 

zonder elkaar kunt, net als in onze maatschappij. Natuurlijk willen we ook graag winnen. Ondanks 

werd ons dames 1 team kampioen in de 4e klasse en heeft ons meisjes B-team, gevormd door 15-, 

16- en 17- jarigen, na een aantal 2e plaatsen een kampioenschap behaald. Maar het moge duidelijk 

zijn: we streven met name na onze leden op het sportieve èn het maatschappelijke-sociale vlak beter 

te maken.  

Na eerst in Schin op Geul te zijn begonnen, heeft Sjinborn zich in 1988 definitief gevestigd aan de Dr. 

Ariënsstraat 59 te Broekhem Noord-Valkenburg. De vereniging heeft zich sinds dat jaar voortdurend 

ontwikkeld hetgeen in het begin van deze eeuw leidde tot het onderzoeken van de aanleg van een 

tweede veld. De directe aanleiding voor dit onderzoek was de forse toename van het aantal leden 

waardoor een tweede veld in zicht kwam. 

Uiteindelijk is er destijds, in goede samenspraak met de gemeente, voor gekozen om geen tweede 

veld aan te leggen, hetgeen voor de gemeente een forse besparing van middelen is geweest. Ik heb 

vernomen dat de toenmalige wethouder de heer Dauven daar destijds – uit financieel oogpunt – zeer 

ingenomen mee was. Volledigheidshalve dient wel te worden vermeld dat een deel van deze 

financiële meevaller alsnog door de gemeente aan Sjinborn is besteed, dit voor het bouwen van het 

prachtige clubgebouw dat in 2012 is gerealiseerd. 

Sjinborn is momenteel een verenging van ruim 300 leden. Geheel tegen de voorspelde 

krimpscenario’s in, weet Sjinborn haar ledenaantal in de voorbije jaren op peil te houden. Wel heeft 

het destijds afzien van een tweede veld ertoe geleid dat het huidige zandveld, dat in 2008 is 

aangelegd, tijdens trainingen en wedstrijden zeer intensief wordt gebruik waardoor de slijtage als 

meer dan gemiddeld mag worden aangemerkt. Het gevolg hiervan is dat dit zandveld, het enige veld 

waar Sjinborn over beschikt, de uiterste houdbaarheidsdatum snel zal bereiken. 
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Dit constaterende heeft Sjinborn in de zomer van 2018, nu één jaar geleden, een keuring laten 

uitvoeren door een door de Hockeybond KNHB aanbevolen instantie. De expert gaf destijds aan van 

mening te zijn dat het huidige zandveld, dat in 2008 is aangelegd, naar zijn inschatting nog twee jaar 

op een verantwoorde en veilige manier kan worden gebruikt. Hij benoemde hierbij de lengte van de 

kunststofvezel als grondslag te gebruiken. Kortom: in de zomer van 2020 is het huidige zandveld op! 

In navolging hiervan heeft Sjinborn zich gemeld bij wethouder de heer Meijers met het nadrukkelijke 

verzoek het huidige zandveld in de zomer van 2020 te vervangen door een waterveld. Waarom een 

waterveld zie ik u denken? Binnen de hockeysport worden watervelden als de standaard beschouwd. 

Dit wordt met name ingegeven door de hoge snelheid waarmee een waterveld wordt bespeeld. Ook 

zijn watervelden minder belastend voor spieren en gewrichten. Om u een idee te geven: circa 95% 

van de hockeyclubs hebben als eerste veld een waterveld. Op dit moment zijn we als club nog 

nagenoeg de enigste club in de wijde omgeving die nog geen beschikking heeft over een waterveld. 

In goed overleg met wethouder de heer Meijers hebben we contact gezocht met onze buurverenging 

Hockeer in Cadier en Keer welke sinds de zomer van 2018 beschikt over twee watervelden welke zijn 

aangelegd door de gemeente Eijsden-Margraten. Tevens hebben we contact gezocht met een 

onafhankelijke deskundige, ‘kunstgrasveldaanleggoere’ Coen Janssen. Op basis van deze contacten 

zijn we tot een gedegen inschatting gekomen van de aanlegkosten van een waterveld op de huidige 

locatie aan de Dr. Ariënsstraat. Deze kosten worden ingeschat op € 500.000 exclusief omzetbelasting 

en omvatten de aanleg van: 

- een drainagesysteem, 

- een onderlaag (met een geschatte levensloop van 30 jaar), 

- een tussenlaag (met een geschatte levensloop van 30 jaar), 

- een toplaag (met een geschatte levensloop van 15 jaar – afhankelijk van speelintensiteit), 

- het verwijderen en de afvoer van het huidige zandveld, 

- de sproei-installatie, 

- het hekwerk, 

- de omliggende bestrating, en 

- 10 jaar onderhoud. 

De kostenindicatie ziet niet op de verlichting, deze is reeds recentelijk aangeschaft en is niet aan 

vervanging toe. 

Naar aanleiding van de gesprekken met wethouder de heer Meijers alsmede het bezoek dat een 

brede delegatie van uw gemeenteraad op vrijdag 12 april jl aan ons mooie sportpark aan de Dr. 

Ariënsstraat heeft gebracht, vertrouwen de 300 leden van Sjinborn erop dat u de benodigde               

€ 500.000 daadwerkelijk zult opnemen in uw begroting voor het jaar 2020, zodat de aanleg van een 

waterveld in de zomer van 2020 een feit zal zijn. 

Mag ik u er aan herinneren dat de verkiezingsprogramma’s voor de gemeenteraadsverkiezingen in 

het voorjaar van 2018, van alle partijen die hier worden vertegenwoordigd, zonder enige 

uitzondering het belang van goede sportaccommodaties uitdrukkelijk benadrukten?   

Voor de goede orde. We zijn niet de voetbalclub uit Berg en Terblijt die de beschikking heeft over 3 

(ik herhaal 3) velden. We zijn ook niet de voetbalclub uit Valkenburg Centrum die beschikt over 2 
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velden en een oefenveldje. Neen, wij zijn Sjinborn, de enige hockeyvereniging van de gemeente 

Valkenburg aan de Geul die met 300 leden qua omvang geheel niet onderdoet voor voornoemde 

voetbalclubs. Wij vragen slechts één waterveld. 

Tot slot, wethouder mevrouw Bisschops gaf onlangs op TV Valkenburg aan dat de gemeente 

Valkenburg aan de Geul op financieel gebied de broekriem moet aanhalen. Dit zijn heldere 

bewoordingen. Laat ik dan ook duidelijk zijn:  indien Sjinborn vanaf de zomer van 2020 niet beschikt 

over een nieuw waterveld, is het veilig uitoefenen van de hockeysport in deze gemeente niet meer 

mogelijk. 

De 300 leden van Sjinborn vertrouwen er vooralsnog op dat u onze vereniging niet de 

spreekwoordelijke nek omdraait. 

Ik wens u veel wijsheid toe. 

 

Cyriel Dautzenberg 

Penningmeester VHV Sjinborn 

 


